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Onsdag den 23. marts 2022 

kl. 19.00 – 21.00 

Dagsorden 
Fraværende: Ole Larsen, Kristian.  

Elevråds. rep. Deltager ikke. 

Kage: se kageliste 

Referent: Susanne 

 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt.  

 

Punkt 2. Velkommen til Maria ved Uffe og Maria 

Maria præsenterede sig selv og blev budt velkommen.  

 

Punkt 3. Orientering om møde i Nørhalne samarbejdet ved Uffe 

Henrik og Uffe har deltaget og orienterede fra mødet. 

Tour de Jammerbugt - skolen deltager fredag den 16. sep. 2022  

Forslag om at lave en dag hvor byens borgere kan komme og se børnehaven. Vi finder en dato og 

får meldt ud.  

 

Punkt 4. Opdatering skole og børnehave 

Vuggestue og børnehave: 

Vuggestuen opnormeres til 15 børn – betyder lidt ændring i personalesammensætning. Louise 

flytter til vuggestuen fra stjernestuen – pædagogmedhjælper – og der ansættes en ny pædagog 

Tina på stjernestuen. Desuden ansættes i barselsvikariater 2 på 20 timer, for bedst muligt at kunne 

dække dagligdagen, i de timer, hvor der er flest børn.  

Stadig fokus på at få implementeret vores struktur og skema i dagligdagen, men har fået rigtig god 

respons på arbejdet med det hidtil, og allerbedst er det at vi kan se det på børnenes trivsel og 

adfærd, så det går rigtig godt fremad. I dag onsdag afholdt informationsmøde omkring strukturen, 

meddeltagelse af forældre – interesserede spørgsmål og kommentarer fra de fremmødte.  
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Desuden arbejdes der i teamene med forskellige arbejdsområder fra vores UCN projekt.  

Fællesdag med SFO stor succes 

Gallafest med overnatning nu på fredag – alle børn er tilmeldt, og der forventes en kæmpe fest       

Ansøgning om overnatning er clearet med Ole Leonhard Jensen fra kommunen.  

Skolen:  

Ukraine– der laves modtagerklasser på Brovst skole, der kan komme børn fra dag til dag. Der er 

sendt et link rundt, som de skal logge på, hvis de kommer hertil, for at få oplysninger. Vi ved reelt 

ikke hvor mange der kommer til kommunen. Børnehavebørn ind i almindelige daginstitutioner, 

skoleelever i modtager klasse.  

Stengangen males i dagene før påske.  

Makerspace er under opbygning i skolens fællesrum – der følger materialer og ressourcer med – 

med opstart til august.  

I gang med planlægningen af næste skoleår, der ønskes feedback fra SB i forhold til 

pausestrukturen. Der var en snak om at ændre både indhold og struktur. Emnet tages op igen på 

næste møde.  

Førskoleforældre på besøg til velkomstmøde med deltagelse af ledelsen samt de medarbejdere der 

skal tage imod børnene fra 1.4. Starten på den gode overgang og den røde tråd. SFO-en klar til at 

modtage de nye børn fra 1.4.  

FGU har været på besøg i dag med en masse gode ideer ind til hvad de kan lave til glæde for 

eleverne.  

Næste skoleår – vi bibeholder de klasser vi har nu. USU fortsætter næste skoleår, som det har gjort i 

år. Bliver brugt til lektiecafe, læsebånd og 2 lærerordning. 

 

Punkt 5. Gennemgang økonomi ved Henrik. Budgettet 2022 er endnu ikke på plads da alle tal endnu 

ikke er kommet. Det bliver derfor meget overordnet.  

Der ligger først endelige tal efter d. 1.4.22, hvorefter budgettet kan gennemgås. Det kunne være 

ønskværdigt hvis tallene lå før, men det er vi ikke herre over.  

 

 

 

Punkt 6. Skolebestyrelsesvalg – tidsplan, hvem der er på valg, opgaver ved Henrik og Uffe 
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2 på valg – Mette og Charlotte, begge genopstiller. Det er kun børnehaverepræsentanter der 

vælges. Valgmøde d. 27.4 18-19. Senest 15. juni er der konstituerende møde i den nye SB. Den nye 

SB tiltræder 2.8.22 

 

Punkt 7. Dialog om hvorledes skolebestyrelse og personale kan agere proaktivt ind i den gode 

fortælling om institutionen. 

Der har været en henvendelse fra forældre sendt til politikere. 

Der har været drøftelse i lærergruppen i forhold til brug af aula. Der skrives ud i det omfang det 

findes nødvendigt og giver mening. Forslag om at kommunikation på aula kommer på alle 

forældremøder. 

Der var en dialog om hvor lidt og hvor meget der skal informeres om på aula, vigtigt at dette bliver 

formuleret ud til forældrene.  

Revurdering af principper for kommunikation på Aula (se nuværende principper i bilag) 

Der laves justeringer og der laves godkendelse på næste SB møde.  

 

Punkt 8: Punkter til kommende dagsorden 

Økonomi 

Snak om frikvarter – særligt i forhold til eleverne, som med fordel  kan have diskuteret dette med 

deres lærer inden næste møde.  

Godkendelse af aula strategi.  

Næste skoleår.  

Valg til SB.  

 

Punkt 9: Godkendelse af referat 

 

 


